

198 Kezhu Road, Sciencetech Park, Guangzhou Economic & Technological
Development District, Guangzhou, China 510663
Telephone: +86 (0) 20 82155555
Fax: +86 (0) 20 82075058
Email: ee.guangzhou@sgs.com

VERIFICATION OF RED COMPLIANCE

Verification No.: GZEM2005012179CRVR1
Applicant: Olansi Healthcare Co., Ltd.
Address of Applicant: 1 Haiyi street, Lanhe town, Nansha, Guangzhou, Guangdong,
China
Manufacturer: Olansi Healthcare Co., Ltd.
Address of Manufacturer: 1 Haiyi street, Lanhe town, Nansha, Guangzhou, Guangdong,
China
Factory: Olansi Healthcare Co., Ltd.
Address of Factory: 1 Haiyi street, Lanhe town, Nansha, Guangzhou, Guangdong,
China
Product Description: Air Purifier
Model No.: KJ800FK15A; KJ800FK15B, KJ800FK15C
Trade Mark: OLS
Sufficient samples of the product have been tested and found to be in conformity with
Test Standard(s): EN 55014-1:2017, EN 55014-2:2015
EN IEC 61000-3-2:2019, EN 61000-3-3:2013+A1:2019
EN 301 489-1 V2.2.3, EN 301 489-17 V3.1.1
EN 300 328 V2.2.2, EN 62311:2008
As shown in the
Test Report Number(s): GZEM180100009017, GZEM180100009018
GZEM180100009019, GZEM180100009020

Based on a review of the test report(s) detailed above, this apparatus meets the requirements of above standards. The product is in conformity with the essential requirements of Article 3.1 (a) the protection of the health, 3.1 (b) an adequate level of electromagnetic compatibility and 3.2 effective use of the spectrum of 2014/53/EU.

The CE mark as shown below can be used, under the responsibility of the manufacturer, after completion of an EU Declaration of Conformity and compliance with all relevant EU Directives.

Kobe Jian
EMC Laboratory Manager



Date: 2020-08-06



Unless otherwise agreed in writing, this document is issued by the Company subject to its General Conditions of Service printed overleaf, available on request or accessible at <http://www.sgs.com/en/Terms-and-Conditions.aspx> and, for electronic format documents, subject to Terms and Conditions for Electronic Documents at <http://www.sgs.com/en/Terms-and-Conditions/Terms-e-Documents.aspx>. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdiction issues defined therein. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions, if any. The Company's sole responsibility is to its Client and this document does not exonerate parties to a transaction from exercising all their rights and obligations under the transaction documents. This document cannot be reproduced except in full, without prior written approval of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Unless otherwise stated the results shown in this test report refer only to the sample(s) tested and such sample(s) are retained for 30 days only.

Attention: To check the authenticity of testing /inspection report & certificate, please contact us at telephone: (86-755) 8307 1443, or email: CN.Doccheck@sgs.com
SGS-CSTC Standards Technical Services Co., Ltd. | No.198 Kezhu Road, Sciencetech Park, Guangzhou Economic & Technology Development District, Guangzhou, China 510663 | t (86-20) 82155555 f (86-20) 82075058 www.sgsgroup.com.cn
Guangzhou Branch Technical Services Co., Ltd. EMC Laboratory | 中国·广州·经济技术开发区科学城科珠路198号 | 邮编: 510663 | t (86-20) 82155555 f (86-20) 82075058 sgs.china@sgs.com

198 KeZhu Road, Sciencetech Park, Guangzhou Economic & Technological
Development District, Guangzhou, China 510663
Telefon: +86 (0) 20 82155555
Fax: +86 (0) 20 82075058
Email: ee.guangzhou@sgs.com

Seite 1 von 1

Verifikation der RED-Konformität

Verifikation Nr.:	GZEM2005012179CRVR1
Applikation:	Olansi Healthcare Co., Ltd
Adresse der Applikation:	1 Haiyi Street, Lanhe town, Nansha, guanzhou, Guangdong, China
Hersteller:	Olansi Healthcare Co., Ltd
Adresse des Herstellers:	1 Haiyi Street, Lanhe town, Nansha, guanzhou, Guangdong, China
Fabrik:	Olansi Healthcare Co., Ltd
Adresse der Fabrik:	1 Haiyi Street, Lanhe town, Nansha, guanzhou, Guangdong, China
Produkt Beschreibung:	Luftreiniger
Model Nr.:	KJ800FK15A; KJ800FK15B; KJ800FK15C
Warenzeichen:	OLS
Ausreichende Muster des Produkts wurden geprüft und als mit der/den Prüfnorm(en) übereinstimmend befunden:	EN 55014-1:2017, EN 55014-2:2015, EN ICE 61000-3-2:2019, EN 61000-3-3:2013+A1:2019, EN301 489-1 V2.2.3, EN 301 489-17 V3.1.1, EN 300 328 V2.2.2, EN 62311:2008
Wie in der/den Prüfberichtsnummer(n) angegeben:	GZEM180100009017, GZEM180100009018, GZEM180100009019, GZEM1801000090

Basierend auf einer Überprüfung des/der oben genannten Berichts/Berichte erfüllt dieses Gerät die Anforderungen der oben genannten Normen. Das Produkt entspricht den grundlegenden Anforderungen von Artikel 3.1 (a) Gesundheitsschutz, 3.1 (b) angemessene elektromagnetische Verträglichkeit und 3.2 effektive Nutzung des Spektrums von 2014/53/EU.

Das unten dargestellte CE-Zeichen kann unter der Verantwortung des Herstellers verwendet werden, nachdem eine EU Konformitätserklärung ausgefüllt wurde und alle relevanten EU-Richtlinien eingehalten wurden.

Kobe Jian
EMC Laborleiter



Datum:06-08-2020



Sofern nicht schriftlich etwas anderes vereinbart wurde, wird dieses Dokument von der Gesellschaft vorbehaltlich ihrer einseitig abgedruckten, auf Anfrage erhältlichen oder unter <http://www.sgs.com/en/Terms-and-Conditions.aspx> abrufbaren Allgemeinen Servicebedingungen und für Dokumente in elektronischem Format vorbehaltlich der Bedingungen für elektronische Dokumente unter <http://www.sgs.com/en/Terms-e-Document.aspx> ausgestellt. Es wird auf die darin definierten Fragen der Haftungsbeschränkung, Entschädigung und Gerichtsbarkeit hingewiesen. Jeder Besitzer dieses Dokuments wird darauf hingewiesen, dass die hierin enthaltenen Informationen die Erkenntnisse des Unternehmens zum Zeitpunkt seiner Intervention und nur im Rahmen der Anweisungen des Kunden, falls vorhanden. Die Firma ist ausschließlich ihrem Kunden gegenüber verantwortlich und dieses Dokument entbindet die Parteien einer Übersetzung nicht von der Ausübung aller ihrer Rechte und Pflichten aus den Transaktionsdokumenten. Dieses Dokument darf ohne vorherige schriftliche Genehmigung der Firma nur vollständig vervielfältigt werden. Jede unbefugte Änderung, Fälschung oder Verfälschung des Inhalts oder des Aussehens dieses Dokuments ist ungesetzlich und Zuwiderhandelnde können im vollen Umfang des Gesetzes verfolgt werden. Sofern nicht anders angegeben, beziehen sich die in diesem Prüfbericht dargestellten Ergebnisse nur auf die getesteten Proben und solche Proben werden nur 30 Tage lang aufbewahrt.

Achtung: Um die Echtheit des Test-/Inspektionsberichts und des Zertifikats zu überprüfen, kontaktieren Sie uns bitte unter Telefon: (86-755)8307 1443, oder per E-Mail: CN.Doccheck@sgs.com

Nr.198 Kezhustrasse, Sciencetechpark, Guanzhou Economik&Technologieentwicklungsbezirk, Guangzhou
Postleitzahl: 510663 Tel: (86-20) 82155555 Fax: (86-20) 82075058 www.sgs.com sgs.china@sgs.com